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PROTOKÓŁ NR 8 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej  

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 27.06.2019 r.  

 

Na komisji obecni byli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności oraz  

radna Pani Monika Rynkowska  

Komisja na posiedzeniu w dniu 27.06.2019 r. obradowała w następujących 

sprawach: 

1. wydanie opinii dot. projektu uchwały Klubu Radnych w sprawie określenia 

szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień Wójta Gminy Pruszcz 

Gdański za wybitne osiągnięcia sportowe.   

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

2.  wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie wprowadzenia wzoru wniosku 

o wypłatę dodatku energetycznego. 

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

3. Omówienie wniosków radnej Pani Moniki Rynkowskiej.  

Pani Monika Rynkowska prosiła o wykreślenie z treści wniosku dotyczącego 

wprowadzenia zasady, aby wszystkie dokumenty (wnioski, pisma, inne) omawiane na 

komisjach, których radni są członkami, były dostarczane radnym na co najmniej 3 dni 

przed wyznaczonym terminem posiedzenia komisji drogą elektroniczną zapisu „co 

najmniej 3 dni przed wyznaczonym terminem posiedzenia komisji”.  

Komisja poprosiła o opinię Inspektora Danych Osobowych na temat wniosku 

dotyczącego wprowadzenia zasady, aby wszystkie materiały omawiane na komisjach 

były dostępne na stworzonym dla radnych panelu, niezależnie od tego, w której 

komisji pracuje radny oraz wniosku dotyczącego wprowadzenia zasady, aby 

wszystkie dokumenty (wnioski, pisma, inne) omawiane na komisjach, których radni 

są członkami, były dostarczane radnym drogą elektroniczną.  

Jeżeli w/w opinia będzie pozytywna, komisja zaopiniuje wniosek pozytywnie.  

Wniosek w sprawie „wprowadzenia zasady, aby wszystkie oficjalne komunikaty Rady 

Gminy, w tym zawiadomienia o terminach prac komisji, sesji czy innych spotkań były 

wysyłane radnym oficjalną drogą elektroniczną” komisja zaopiniowała pozytywnie.  

4. Komisja podjęła dyskusję na temat antydepresyjnych programów dla 

młodzieży i zaplanowała kontynuację omawiania tego problemu.    



Podpisy członków Komisji:  

1 – Ewa Romik    ….……………………………………………………………. 

2 – Katarzyna Sulima ………………………………………………................. 

3 - Andrzej Chmielewski………………………………………………………. 

4- Remigiusz Kwieciński………………………………………………………. 

5 - Beata Biała - Grzędzicka…………nieobecna……….…………………. 

6 – Weronika Chmielowiec…………………………………………………… 

7- Małgorzata Osowska………………………………………………………. 

8- Danuta Czerwińska………………………………………………………… 

9- Karolina Wołosowska……………………………………………………… 

10- Dariusz Grudniewski……………………………………………………… 


